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Írásbeli választ igénylekérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony i

„Az aszály sújtotta Homokhátságon engedély nélkül megépített kutaknak mi lesz a
sorsa?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter úr !

A homokhátsági területeken élő gazdálkodókat az aszály rendkívüli mértékben sújtotta. Az itt
élő gazdálkodók közül néhányan elkeseredésiekben kutakat fúrattak, azért, hogy az aszály
okozta károkat némileg enyhítsék, a terményeiket megmentsék .

Ebbő l adódóan egy különleges helyzet áll font, mivel engedély nélküliek ezek a kutak.
Az engedélyeztetés nagyon sokba kerül, azt nem tudják megfizetni . Az itt élő
gazdacsaládoknak is valamiből meg kell élniük .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
- az aszály sújtotta Homokhátságon engedély nélkül megépített kutaknak mi lesz a

sorsa?"

Várom válaszát!

Budapest, 2009 . augusztus 28 .

Balogh Józse
országgyűlési képviselő
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